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„Proč jsi favorizoval právě tým zubrů z Přerova?“
Jiří Krisl: „Já to na jednu stranu Přerovu hrozně moc přál, především kvůli Marku Sikorovi, na
druhou stranu jsem jim i trochu více věřil, třeba i když jsem přihlédl k aktuální formě z
posledních zápasů…“
„Zmiňuješ Marka Sikoru. Jak dlouho už se znáte a jak dobří jste kamarádi?“
Jiří Krisl: „Kamarádi jsme opravdu výborní, i když jsme nechodili do stejné třídy, známe se
prakticky už ze stejné základní školy, více jsme se pak poznali při společném působení v
dorostu, především pak v juniorce AZetu Havířov.“
„Jak bys Marka Sikoru charakterizoval jako hokejistu?“
Jiří Krisl: „Výborná střela, oči mající přihrávka, výborná hra do těla, prostě komplexní útočník,
u kterého je těžké zmínit jen něco. Opravdu, celkově výborný hráč!“
„Prostějov, který se loučí se sezónou, měl, alespoň podle jmen, velmi nabitý mančaft,
přesto ta sezóna byla taková nemastná neslaná. Proč?“
Jiří Krisl: „Začátek měli velmi kvalitní, pak se „něco“ zlomilo. To prostředí kolem mančaftu je
tam takové specifické, ať už to jsou trenéři nebo přímo majitel klubu. Na hráče to tam celé
dolehlo a když se pak dostali do krize, děly se tam, nebojím se to tak říct, pekla… V
Prostějově se krize řeší asi malinko jinak, možná i proto, že tam jsou na hráče daleko větší
tlaky, které jsou zase díky podmínkám, které tam hráči mají…“
„Letos jsi nastupoval jak proti Prostějovu tak proti Přerovu. Byly ty zápasy, jak s
jedním, tak oproti tomu s druhým protivníkem, nějaké jiné?“
Jiří Krisl: „Přerov hraje takový víc agresívnější a nepříjemnější hokej, Prostějov se zase snaží
hrát velmi útočně, možná i z toho pak pramení určité slabiny v obraně, Přerov se mi zdá
takový kompaktnější.“
„Kteří třeba dva útočníci jsou pro Tebe z kádru těchto soupeřů nejvíc nepříjemní?“
Jiří Krisl: „Z Prostějova bych zmínil určitě Rudovského, letos byl velmi nepříjemný i Novák,
který k hokejovému umu, který má velký, umí hrát i tvrdě a do těla. Z Přerova musím opět
zmínit Marka Sikoru, který v tomto ohledu své spoluhráče přerůstá, ve hře do těla je opravdu
velmi nepříjemný. A musím zmínit i Karla Pláška. Možná i v Přerově jsou překvapení, jak
dobrý obchod se jim s tímto hráčem povedl. Velmi kvalitní posila, neskutečný přehled ve hře…
Mohl bych zmínit i další hráče, jako třeba Jiřího Goiše apod., ale pojďme dál :-).“
„Čistě hypoteticky a hodně teoreticky, kdybys byl majitelem Prostějova, z čeho by ses
do příští sezóny poučil a udělal jinak?“
Jiří Krisl: „To takhle asi nejde říct. Opravdu těžko říct, co tomu chybí. Je pravdou, že v
Prostějově mají hráči šílené finanční podmínky, jedny z nejlepších v celé WSM lize, s tím však
na ně přichází obrovský tlak. ale asi si netroufnu říct, jak přesně to tam funguje, jen tak z

https://justpaste.it/13tgw


povídání to je opravdu těžké soudit. Mnohým by se mohlo zdát, že tomu chybí třeba kvalitní
trenér, který tam ten kádr výborných hokejistů více stmelí, ale jak říkám, těžko říct…“
„Přerov ve čtvrtfinále narazí na českobudějovický Motor, na který se jim loni až
nebývale dařilo, naopak etos s Motorem hned 4x prohráli. Jaká to může být série?“
Jiří Krisl: „Těžko říct, loni to bylo asi trochu specifické, ale letos má Motor, alespoň podle mě,
nejen lepší kádr, ale i lepšího trenéra. Loni Motoru velmi neseděla tvrdá hra Přerova, letos na
ni však budou bezesporu mnohem lépe připravení.“
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